
Pot je shojena...
Volitve so že dober mesec za na-

mi. Delegati, kl so orali ledino de-
legatskega sistema, so svojo dolž-
nost opravlli. Novoizvoljeni dele-
gati so se 12. aprila prvič sestali v
skupščinski dvorani Skupščine ob-
čine Ljubljana-Siška. Na prvi seji
so izvolili vodstvo skupšcine, spre-
jeli so osnovne usmeritve v delu,
ki sta jih podala novoizvoljena

predsednika občinske skupščine in
izvršnega sveta. Prva seja skup-
Sčine pa je bila hkrati tudi prilož-
nost, da nekatere izmed delegatov
povprašamo, kako si predstavljajo
delo v skupščini in delegacijah, če-
sa se veselijo, česa jih je strah, ka-
ko bodo skušali hkiati uresničiti
tako družbene kot osebne cilje. Ta-
kole so se razgovorili:

Tončka MEDIC, delegatka Tek-
stilne Medvode: »Prvič sem dele-
gat in bom verjetno rabila nekaj
časa, da se bom bolj podrobno spo-
znala v delo, pravice in obveznosti
delegata, delegacije in zbora zdru-
ženega dela.«

»Kakor vem so bila doslej gra-
diva precej obširna, toda upam, da
v novi mandatni dobi ne bo tako.
Sicer pa se da z dobro voljo vseh
marsikaj narediti. Te pa nam ne
manjka!«

Miroslav LAZAR, delegat KS
Smlednik: »Upam, da bo imelo mo-
je sodelovanje v temeljni delega-
ciji in zboru krajevnih skupnosti
pozitivne učinke tudi za naš kraj
in krajevno skupnost. Upain, da bo-
mo sprejemali take akte in odloke,
ki bodo ugodni tako za Smlednik
kot tudi za ostale občane. Mislim,
da ne bom razočaral svojih voliv-
cev, ki so obkrožili moje ime na
glasovnicah.«

»Prvič sem delegat in tako prav
podrobno dela, dolžnosti in pravic
delegata ne poznam, toda preprl-
čan sem, da jih bom kaj kmalu
spoznal.«

Viktor POLICNIK, delegat Deko-
rativne: »Najbolj se »bojim« pre-
obširnih gradiv, ki so često tudi
prestrokovno napisana, tako da ko-
maj veš, kaj so hoteli sestavljalci
gradiva povedati. Delegati bi se
bolj morali zavedati svojega dela,
svojih dolžnosti, kajti če so enkrat
sprejeli dolžnost delegata, potem
je njihova dolžnost, da to zaupa-
nje tudi upravičijo.«

»Zagotoviti bo potrebno večjo
pomoč pri razlagi gradiva tistih,
ki se na določeno problematiko ra-
zumejo.«

Pia OKRŠLAR, delegatka Deko-
rativne: »Rešiti bo treba problem
zainteresiranosti delegatov za de-
lo delegacije in upam, da se nam

ne bo tako dogajalo, kot v pretek-
lem mandatu, ko je na seje dele-
gacije hodila le polovica delega-
tov. Ker imamo seje med delovnim
časom, pomanjkanje časa pač ne
more biti izgovor, pač pa nezainte-
resiranost delegatov. Upam tudi,
da bo naša nova delegacija bolj
tvorna kot je bila prejšnja in da
bomo kdaj pa kdaj dali tudi kak-
šen koristen predlog.«

»Tudi gradiva bodo morala biti
drugačna kot so bila dosedaj, ko
so bila preobsežna in se je posa-
mezen delegat, ki je na seji dele-
gacije razlagal določeno problema-
tiko, le stežka spoznal, kaj je bi-
stveno in kaj ne. Potrebna nam bo
strokovna pomoč pri razlagi gra-
div.«

Vukašin LUTOVAC, delegat
družbenopolitičnega zbora: »Pred-
vsem bo treba točno razmejiti pri-
stojnosti zborov. Družbenopolitični
zbor naj bi resnično obravnaval
le probleme, ki so globalnega po-
mena za naš družbenopolitični si-
stem.«

»Predvsem pa bomo morali pa-
ziti, da ne bomo zašli v dvotimost
in da bomo prepustili zboru kra-
jevnih skupnosti in zboru združe-
nega dela vse tisto, kar jima gre
in da ne bomo tudi v družbenopo-
litičnem zboru obravnavali tisto,
kar povsem lahko — to ]e tudi
njihova pristojnost — obravnavajo
delegati preostalih dveh skupščin-
skih zborov.«

Goran LISICA, delegat PAP:
»Prvič sem delegat in upam, da bo

vse dobro. Za sedaj mi je vse ja-
sno, seveda če preberem gradivo.
Delegati v prejšnjem mandatnem
obdobju so se mi sicer potožili, da
so bila gradiva precej obsežna, to-
da upam, da so si sestavljalci v
štirih letih že pridobili nekaj izku-
šenj in da mi, novi delegati, ne bo-
mo imeli več takšnih problemov.«

Sonja CIŽMAN, delegat KS Hin-
ko Smrekar: »Težko je nekaj reči
o pričakovanjih, veliko laže je o
tem, česar se kot delegatka naj-
bolj bojim — da bodo prekratki
roki za preučitev gradiva. Gradivo
bo moralo priti med delegate do-
volj zgodaj, če hočemo zagotoviti
temeljito in vsebinsko razpravo,
hkrati pa bo treba imeti tudi večje
obojestransko razumevanje — ta-
ko strokovnih s!"*b kot delegatov
— da bomo gradiva dobro razu-
meli. Strokovne službe nam bodo
tu morale biti v veliko pomoč.«

»Upam, da se bodo hitreje kot
doslej reševale zadeve, ki nepo-
sredno zadevajo občane same in
ki so za njih življenjskega pome-
na.«

Jože SETINA, delegat KS Kose-
ze: »Pričakujem, da bomo storili še
en korak naprej pri uveljavljanju
družbenih in osebnih ciljev. Hote-
nja ljudi so se precej spremenila,
vedno bolj gledamo na skupne ;n-
terese, naše delo je bolj optimistič-
no. Naša glavna naloga bo seveda
zadovoljiti občane.«

»Upam, da bomo v tem mandat-
nem obdobju bolje razmejili delo
samoupravnih interesnih skupnosli
in skupščine, da se bodo delegati
v SIS zavedali, da upravljajo z ve-
likimi finantnimi sredstvi in da bo
hkrati res stekla prava svobodna
menjava dela. Ujeti skupna stališča
delegatov v skupščini in delegatov
v SIS je bilo namreč v prvem man-
datnem obdobju, ko sem bil tudi
že delegat, najtežje.«

France Kmetič


